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Zwracam siq do pana prezydenta o podjqcie decyzji o zainstalowanie
sygnalizacji Swietlnej na Jana pawla il -Ko6cielna. starania o tq sygnalizacjg
trwaiq iui lata dzielone wypadkami coraz bardziej powainymi zwiqzanymi z
faktem, ii ,,pgdzEcy" samochodami z Nowej wsi ( w znacznej czgsci zatrudnieni
w instytucjach samorzqdowych) traktujq tq ulicq jak drogq szybkiego rucnu.
Dodatkowo jest to r6wniei koniecznosi zwiqzana z wjazdem na scieikq
rowerow.l oraz doj6cie do kosciola, swietlicy ,przychodni, biblioteki, apteki.
Planowana budowa sygnalizacji swietrnej na Jana pawra il-smocza (z)azd ze
Scieiki rowerowej prowadzonej od Falbanki przez las, przejazd przez jezdniq i
wjazd na Scieikq przy Jana pawra il) iest te2 potrzebna, niemniej wnioskowana
od paru lat przy Ko5cielnej jest jui koniecznosciq poprzez irosi wypadk6w w
tym miejscu.


